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Transportudvalget har i brev af 7. november 2013 stillet mig følgende 

spørgsmål 111 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL). 

Spørgsmål nr. 111: 

Finder ministeren det acceptabelt, når Metroselskabet i brev til selskabets ejere 

og bestyrelse af den 12. september 2013, anfører, at ”en sådan ansøgning (dvs. 

om Technimonts evt. udtræden af byggekonsortiet) har selskabet ikke 

modtaget, og selskabet ved ikke om man nogensinde modtager en sådan”. 

Svar: 

Som det fremgår af svaret på spørgsmål 108, har spørgsmålet om en parts 

udtræden af et konsortium ikke været aktuel, og så vidt jeg er orienteret, 

forventer Metroselskabet heller ikke, at det bliver det. 

Skulle et sådant spørgsmål opstå i relation til CMT eller et af de andre 

konsortier, som selskabet har eller vil få kontrakter med, vil bestyrelsen, som 

anført i svaret på spørgsmål 110, blive orienteret herom. Herefter informeres 

ejerne. 

Med venlig hilsen 

Pia Olsen Dyhr 
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